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AKTUALNA ZBIVANJA U HSGI-u

Počele izborne skupštine u temeljnim društvima 

SKUPŠTINA DGIT-a VARAŽDIN
Ponovni izbor 
predsjednice, tajnice  
i blagajnika
Tajnim je glasovanjem izabrano novo 
Predsjedništvo, Nadzorni odbor, 
Sud časti i Odbor za cjeloživotno 
usavršavanje

Društvo građevinskih inženjera i tehni-
čara Varaždin (DGIT Varaždin) održalo 
je 14. ožujka 2014. izbornu Skupštinu 
i ujedno obilježilo 55. obljetnicu. Skup-
ština je održana u prostorijama hotela 
Turist u Varaždinu. U programu je Skup-
štine bilo i predstavljanje tvrtke Tehnix 
d.o.o. iz Donjeg Kraljevca, a zanimljivu 
i poučnu prezentaciju o tehnološkim 
rješenjima zbrinjavanja komunalnog 
otpada koja su rezultat dugogodišnjeg 
rada i iskustva održao je Đuro Horvat, 
vlasnik i direktor tvrtke. Sudionicima 
su se Skupštine s čestitkama u povodu 
obljetnice obratili Dragan Blažević, dipl. 
ing. građ., predsjednik HSGI-a i Vjeran 
Radelić, dipl. oec., zamjenik gradonačel-
nika Varaždina te mnogobrojni gosti iz 
prijateljskih društava.
Nakon podnošenja izvješća o radu 
Predsjedništva, radu Odbora za cjeloži-
votno usavršavanje, izvješća blagajnika 
i Nadzornog odbora koja su sva jedno-
glasno prihvaćena, raspuštena su sva 
dosadašnja upravna tijela. U izvješćima 
su detaljno prikazane sve aktivnosti 
Društva u proteklom razdoblju. Potom 
se pristupilo tajnom glasovanju u kojem 
su izabrana nova upravna tijela Druš-
tva. U Predsjedništvo su izabrani: Mirna 
Amadori, Martina Cesar-Kelemen, Veli-
mir Vujec, Igor Čalopa, Silvana Dugan-
džić, Bojana Herjavec, Krešimir Kraljić, 

Bojan Lukman, Antun Možina, Biljana 
Obadić Matijaško, Ivan Paska, Miroslav 
Špoljarić, Martina Vargović, Zdravko Ro-
gina, Milisav Dulikravić i Kristijan Lipić. 
Članovi su Nadzornog odbora Rajka 
Krajcer-Obadić, Žarko Kraljić i Božena 
Mihalić, a Suda časti Ratimir Ivaniš, Vla-
sta Ivaniš i Nada Hajduk Volarić, dok su 
u Odboru za cjeloživotno obrazovanje 
Martina Cesar-Kelemen, Martina Var-
gović, Bojan Lukman i Vujec Velimir.
Novo je Predsjedništvo odmah nakon 
zatvaranja radnog dijela Skupštine 
održalo konstituirajuću sjednicu i jed-
noglasno za predsjednicu Društva u 
sljedećem četverogodišnjem razdoblju 
izabralo dosadašnju predsjednicu Mirnu 
Amadori, dipl. ing. građ. Također je jed-
noglasno ponovno za tajnicu izabrana 
mr. sc. Martina Cesar-Kelemen i za bla-
gajnika Velimir Vujec, dipl. ing. građ. Tim 
je reizborom ujedno potvrđeno dosa-
dašnje izvrsno vođenje DGIT-a Varaždin.
Prema starom dobrom običaju, nakon 
Skupštine održana je večera koja je u 
dobrom raspoloženju potrajala do ranih 
jutarnjih sati.

SJEDNICA PREDSJEDNIŠTVA HSGI-a

Usvojen novi logotip
Skupština HSGI-a održat će se u 
Umagu gdje se inače osniva novo 
društvu građevinskih inženjera, a 
u organizaciji će pomagati riječko 
Društvo

Redovita 28. sjednica Predsjedništva 
Hrvatskoga saveza građevinskih in-
ženjera (HSGI-a) održana je 26. ožujka 
2014., a vodio ju je predsjednik Dragan 
Blažević, dipl. ing. građ. 

Na početku sjednice prihvaćen je zapi-
snik s prethodne sjednice održane 18. 
veljače 2014., a potom je o provedbi 
stručnog usavršavanja u 2014. izvije-
stio voditelj prof. dr. sc. Josip Rupčić. 
Istaknuo je da je u novom obrazovnom 
razdoblju održano 16 seminara i jedno 
stručno putovanje u organizaciji temelj-
nih društava HSGI-a s 876 polaznika te 
8 skupova ili konferencija u organizaciji 
specijalističkih društava s 897 polazni-
ka. Ako se organizacija seminara na-
stavi, do kraja bi obrazovnog razdoblja 
mogli premašiti brojku od 3000 polazni-
ka. Trenutačno su se temeljna društva 
izjednačila u broju polaznika sa speci-
jalističkim.
Uslijedila je rasprava o isplativosti odr-
žavanja seminara, ukidanju obaveze pri-
kupljanja bodov od strane Ministarstva 
i naknadi koju društva plaćaju HSGI-u. 
Zaključak je da se organizira tematska 
sjednica o cjeloživotnom obrazovanju 
inženjera, da temeljna društva dostave 
programe predavanja i popis predavača 
HSGI-u radi moguće razmjene pojedinih 
seminara između temeljnih društava, a 
u svrhu međusobnog pomaganja i su-
radnje te da će HSGI razmisliti o sma-
njivanju naknade za izdavanje potvrda o 
obrazovanju i konkretan prijedlog iznijeti 
na sljedećoj sjednici.
Slijedio je kraći financijski izvještaj Tanje 
Vrančić o prihodima i rashodima HSGI-a 
u 2013. godini. Troškovi su uglavnom 
bili u okviru planiranih, a godina je za-
vršila pozitivno.
Predsjednik Dragan Blažević predložio 
je da se ovogodišnja Skupština HSGI-a 
održi 23. i 24. svibnja u Umagu gdje se 
osniva društvo građevinskih inženjera. 
Namjeravaju se uključili u rad HSGI-a 
i pomogli bi u organizaciji skupštine, a  
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pritom bi im pomoglo riječko Društvo 
građevinskih inženjera iz Rijeke. Ujedno 
je predložio organiziranje posebnoga 
okruglog stola i ankete o uzancama u 
građenju uz pomoć međimurskog druš-
tva. Potom su nakon dugomjesečne 
rasprave o novom znaku HSGI-a pred-
ložena dva rješenja, a članovi su Pred-
sjedništva tajnim glasanjem izabrali 
novi logotip.
Na kraju su članovi predsjedništva izvi-
jestili o novostima u svojim društvima. 
U Varaždinu je 14. ožujka održana iz-
borna skupština. Ponovno je izabrana 
predsjednica Mirna Amadori, Martina 
Cesar Kelemen tajnica je zadužena za 
cjeloživotno obrazovanje, a Velimir Vu-
jec ostao je blagajnik u novom man-
datu. No Predsjedništvo se pomladilo 
i neki su od starijih članova izabrani u 
Sud časti ili Nadzorni odbor. Izbornu je 
skupštinu imalo i društvo iz Splita, a 
za sljedeći je mandat također izabrana 
dosadašnja predsjednica Adela Visko-
vić. Na izbornoj skupštini DAGIT-a u 
Vinkovcima izabran je novi predsjednik 
Stanko Banožić jer se dosadašnji Želj-
ko Andričević nije kandidirao. Međutim 
ostao je potpredsjednik i pomoći će no-
vom predsjednik dok se ne uhoda.
Sjednica je zaključena pozivom Adele 
Visković na bal građevinara koji će se 
održati 10. svibnja u Splitu.

JEDNODNEVNO STRUČNO PUTOVANJE 
U ZAGREB 

Razgledana 
Strojarska 
i Ban centar
Međimurski su se građevinari uz stručno 
vodstvo upoznali s projektima VMD 
Prometa, posebno sa Strojarskom kao 
trenutačno jednom od najvećih investicija 
u Hrvatskoj, a razgledali su i Ban centar

Članovi Društva građevinskih inženjera 
i tehničara Međimurja organizirali su 
22. ožujka 2014. jednodnevno stručno 
putovanje u Zagreb. Najprije su posje-
tili tvrtku VMD Promet d.o.o. iz Zagreba 
gdje su razgledali stambeno-poslovni 
blok u Vrbanićevoj koji je u cijelosti iz-
gradila ta renomirana zagrebačka po-
duzetnička tvrtka.
Nakon razgledavanja stanova i zajed-
ničkih prostorija obratili su im se dr. sc. 
Antun Mikec, direktor i suvlasnik tvrtke 
koji im je predstavio dosadašnji rad i 
planove gradnje. Potom su o projektu 
Strojarska koji se gradi pokraj želje-
zničke pruge i Autobusnog kolodvora u 
Zagrebu, jednoj od sadašnjih najvećih 
investicija u Hrvatskoj, govorili projek-
tantica Majda Vidović, dipl. ing. građ. i 
voditelj projekta Bruno Cividini, dipl. ing. 

građ. iz VMD projekta te Matija Čehulić 
iz tvrtke Team d.d. iz Murskog Središća.
U nastavku su sudionici stručnog puto-
vanja detaljno uz stručno vodstvo ra-
zgledali gradilište u Strojarskoj u kojoj 
je veći dio stambenih i poslovnih građe-
vina već izgrađen, jedino preostaje da 
se završi neboder koji će s 96 m visine 
i 25 katova biti jedan od najvećih u Hr-
vatskoj.
Slijedio je zajednički objed svih sudioni-
ka u restoranu NK Trnje kojim je svoje 
goste počastio dr. Mikec, a u nastavku 
su programa međimurski građevinari 
razgledali Ban centar u središtu Zagre-
ba. Osim raskošnih eksterijera razgle-
dali su i nekoliko luksuznih stanova, 
a kompleks su predstavili projektanti 
Senka Dombi, dipl. ing. arh. i Svebor An-
drijević, dipl. ing. arh.

Zajednička fotografija ispred kompleksa u Strojarskoj


